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OR.0022.122.2021 

 

Protokół Nr 122/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 22 marca 2021 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska - Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

oraz: 

Andrzej Ciborski - Wieloosobowe stanowisko ds. Funduszy i Rozwoju  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

3. Wnioski i prośby mieszkańców, 

4. Omówienie spraw bieżących, 

5. Zakończenie. 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 12.00 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. W związku z przeciwdziałaniem zagrożeniom związanych z COVID-19 

posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obradowania). Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu nr 121/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

Uchwała Nr 366/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: wyboru 

najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, 

prowadzonego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji, na realizację 

następującego zamówienia:  Zmiana sposobu użytkowania istniejącego budynku gospodarczo-

garażowego na budynek Dziennego Domu Pobytu (tj. remont i adaptacja pomieszczeń na 

potrzeby DDP i CUŚ) w ramach Projektu Utworzenie i funkcjonowanie Dziennego Domu 
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Pomocy oraz Centrum Usług Środowiskowych na terenie powiatu rypińskiego (placówka typu 

Senior+). 

Po zapoznaniu z opinią Komisji Przetargowej wybiera się jako najkorzystniejszą ofertę złożoną 

przez następującego wykonawcę: Wojciech Szwech prowadzący działalność gospodarczą pod 

nazwą Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe TYMBUD Wojciech Szwech, Maszewo Duże, 

ul. Dębowa 37, 09-400 Płock (Oferta nr 4). 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

  

Ad. 3 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski:  

1)   Prośba ZS nr 3 im. Bogdana Chełmickiego w Rypinie o przekazanie środków finansowych 

w kwocie 6 tyś. zł na wykonanie pylonu reklamowego jednostronnego wraz z czujnikiem 

zmierzchowym, który miałby reklamować szkołę. Kolejna prośba dotyczy wyrażenia zgody na 

umieszczenie na przedmiotowym pylonie reklamowym herbu powiatu.  

Pani Sekretarz przypomniała, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu z 2017 roku dla jednostek 

powiatowych zgody na wykorzystanie herbu udziela Zarząd Powiatu.  

Starosta powiedział, że szkoła posiada oszczędności z energii itp. więc powinna sobie poradzić 

we własnym zakresie. Jeśli nie będzie możliwa realizacja, wtedy Powiat Rypiński dołoży 

pewną sumę. Zostało to skonsultowane z Panią Skarbnik oraz Panią Katarzyną Szczęsny.  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na użycie herbu, natomiast środki finansowe jednostka musi 

wygospodarować z własnych oszczędności. 

 

2) Kolejne pismo zostało złożone przez Pana Michała Fabiszewskiego oraz Pana Andrzeja 

Szalkowskiego dotyczące wsparcia finansowego wydania albumu przyrodniczego, 

promującego Powiat Rypiński i mościska ptasi raj. Koszty wydania tego albumu szacowane są 

w 2021 roku na kwotę 17.500,00 zł, koszty w 2022 roku na kwotę 18.500,00 zł. Całkowity 

koszt wydania to kwota 36 tyś. zł.  

Starosta powiedział, że jako Zarząd Powiatu powinno pozostawić się po sobie jakąś pamiątkę  

jeżeli chodzi o tego typu książkę czy fotorelację. Jeśli powiat otrzyma dofinansowanie to jak 

najbardziej, natomiast jeśli nie będzie żadnego dofinansowania to może być kłopot, ponieważ 

są to spore kwoty.  Wszystko uzależnione jest od dofinansowania jakie Powiat Rypiński 

może otrzymać do tego projektu. Taka książka to fajny pomysł i super gdyby powstała. 

Pani Monika Kalinowska: zapytała o jakim nakładzie jest mowa? 

Starosta odpowiedział, że nakład przewidziany jest od 500 do 1000 sztuk. 

Pan Piotr Makowski zapytał: skąd można pozyskać dofinansowanie? 

Starosta odpowiedział, że dofinansowanie można uzyskać z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. 

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że jeśli ten temat ma być jeszcze poruszany dalej to 

może warto się wstrzymać z komentarzami? 

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że prosił Starostę, aby porozmawiał z Szefem 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska odnośnie finansowania tego projektu. Po 

rozmowie z szefem WFOŚ padła kwota 7 tyś. zł, więc jest świadomość tego na jakim poziomie 
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mogłoby być dofinansowanie. Wicestarosta powiedział, ze jeśli dofinansowanie okaże się na 

wyższym poziomie to wtedy będzie można do tego tematu wrócić. 

Starosta powiedział, że jest stały kontakt z osobami zainteresowanymi i póki co trzeba się 

wstrzymać z decyzją w tym temacie. 

Zarząd Powiatu wstrzymał się z podjęciem decyzji do czasu uzyskania ostatecznych informacji 

w sprawie dofinansowania.  

3) Wpłynęła petycja - wniosek w sprawie wprowadzenia ciszy na Jeziorze Kleszczyńskim w 

Gminie Brzuze. Petycja skierowana przez Pana Marcina Sikorę z Kleszczyna oraz Pana Jerzego 

Rybackiego z Rypina. 

Pani Sekretarz poinformowała, że jest to kolejny głos na temat stref ciszy na jeziorach Powiatu 

Rypińskiego. Na dzień dzisiejszy do Pana Rybackiego i Pana Sikory zostało wysłane wezwanie 

do uzupełnienia petycji z powodu kilku braków formalnych.  

Starosta powiedział, że rozważane jest, aby wprowadzić strefę ciszy na wszystkich jeziorach 

Powiatu Rypińskiego oprócz Jeziora Urszulewskiego. W sprawie wprowadzenia zakazu na 

Jeziorze Urszulewskim musi być podjęta wspólna decyzja z Powiatem Sierpeckim. 

Niewątpliwie jest to problem dla wszystkich i prasa również się tym interesuje. Trzeba 

pomyśleć także o przyrodzie, środowisku i zanieczyszczeniach. Starosta powiedział, że na 

Pojezierzu Brodnickim nie można używać sprzętów motorowych na żadnym jeziorze. Osoby, 

które wędkują i mają sprzęt do 10 KM nie robią wielkiego hałasu i zanieczyszczenia 

środowiska, ale jeśli jest mowa o skuterach, które mają po 150-200 KM to wtedy jest wielki 

kłopot. W takim kierunku będą prowadzone rozmowy. Jak to będzie wyglądało to będzie 

decydowała  Rada Powiatu w Rypinie. Starosta powiedział, że jest za tym, aby od razu 

wprowadzić strefę ciszy na wszystkich jeziorach Powiatu Rypińskiego oprócz Jeziora 

Urszulewskiego, ponieważ w obecnej sytuacji wpływa bardzo dużo pism w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym na jeziorach 

do biura rady, gdzie trzeba przestrzegać określonych terminów, gdzie poza tym i tak jest bardzo 

dużo pracy. Pani Sekretarz ma Statuty do przygotowywania itd., tworzą się przez to zaległości 

i można z czasem popełnić błąd, dlatego jedną uchwałą powinno to zostać uregulowane. Ważne 

jest, aby dbać o przyrodę w Powiecie Rypińskim. Do 10 KM bez problemu mogłyby się takie 

sprzęty poruszać po zbiornikach wodnych.  

Pani Monika Kalinowska zaproponowała, aby zorganizować w najbliższym czasie dłuższe 

posiedzenie Zarządu Powiatu i przeanalizować wszystkie jeziora Powiatu Rypińskiego na 

mapie, jakie mają uwarunkowania itd. aby nie popełnić błędu i zrobić to dobrze. 

Starosta odpowiedział, że jak najbardziej jest za, ale trzeba pamiętać, że środowisko jest 

najważniejsze. Rozpatrywanie każdego jeziora indywidualnie może być kłopotliwe, a też 

wprowadzanie możliwości korzystania ze sprzętów motorowych na jeziorach wygląda różnie i 

nie każde jezioro się do tego się nadaje, więc może to narobić dużo szkody. Jezioro 

Urszulewskie jest specyficzne i trzeba pamiętać o współpracy z Powiatem Sierpeckim. 

 

Ad.4 

Pan Andrzej Ciborski powiedział, że została wybrana oferta najwyżej oceniana i w 

stosunku do wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona komisja wezwała firmę do 

załączenia dokumentów podmiotowych, dowodowych. Chodziło o potwierdzenie, że firma nie 
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zalega z opłatami i podatkami na ZUS, wymagane było przedstawienie wykazu wykonanych 

robót wraz z referencjami, a także wykaz osób, kierownik budowy z uprawnieniami 

specjalności konstrukcyjno-budowlanej, w tym przypadku sam właściciel będzie kierownikiem 

budowy i ma odpowiednie uprawnienia bez ograniczeń, więc można było przystąpić do 

wskazania oferty najwyżej ocenianej.  

Starosta zapytał: w jakim terminie będzie podpisanie umowy? 

Pan Andrzej Ciborski odpowiedział, że po 5 dniach po przesłaniu przez Powiat Rypiński do 

wykonawcy zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty.  

 

 

Ad. 5 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta Jarosław 

Sochacki zamknął o godz. 12.40 zdalne posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

22 marca 2021r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

            

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
 

Protokołowała  

Anna Zaborowska                                                                    


